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CUIDEM BCN A SARRIÀ-SANT GERVASI 

CONSELL DE BARRI DE SARRIÀ 

DISTRICTE DE SARRIÀ SANT-GERVASI 

Data:  19/04/2022 Horari:  18:30h – 20:30h 

Lloc:  Centre Cívic Casa Orlandai (Carrer de Jaume Piquet, 23) 

Enllaç vídeo: Consell de barri de Sarrià 

ORDRE DEL DIA: 

1. Pla de millora del porta a porta i del programa cuida un escocell. 

2. Pla Cuidem Barcelona. 

3. Actualització de l’Agenda 2030 a Sarrià. 

4. Informacions varies. 

5. Torn obert de paraules. 

TAULA PRESIDÈNCIA:   

Albert Batlle (regidor), Eva Ceano-Vivas (Vicepresidenta del consell de barri), Max Cahner 

Picallo (Conseller) 

ASSISTÈNCIA AJUNTAMENT:  

Cristòbal Martínez (responsable de residus i neteja de la zona oest), Marta (Tècnica del sistema 

de recollida porta a porta) Marti Arasanz (tècnic de barri), Vicenç Ferrer (tècnic de barri). 

ASSISTÈNCIA CIUTADANIA:  

40 persones (22 dones) presencialment. 

Entitats presents:  

Associació de Veïns (Eva Ceano-Vivas, presidenta) 

COMENTARIS DE LA CIUTADANIA SOBRE EL PLA CUIDEM BARCELONA I LA NOVA CONTRACTA 

DE NETEJA I RECOLLIDA DE RESIDUS: 

Quant al procés: 

• Es demana el motiu pel qual s’ha inclòs al districte de Sarrià-Sant Gervasi en la segona 

tongada de barris que incorporen el nou sistema. 

 

Quant a la neteja i la recollida de residus:  

https://www.youtube.com/watch?v=pHUfaNiAkTk&t=2s&ab_channel=BarcelonaAjuntament
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• Es demana que se sancioni els veïns que no compleixen la normativa del porta a 

porta, tanmateix, es pregunta per què Sarrià és l’únic barri amb aquest sistema de 

recollida. 

• Es demanen uns contenidors de recollida selectiva a la cantonada Av J V Foix - Pedró 

de la Creu. 

• Es manifesten queixes per les hores a les quals passen els serveis de neteja a la part 

alta del carrer major de Sarrià, ja que fan soroll a altes hores de la matinada. 

• S’assenyala que partir de la ronda cap a dalt hi ha problemàtiques relacionades amb 

papereres i porcs senglars. Es proposa un disseny de papereres diferent. 

• Es pregunta sobre les pintades a les persianes dels comerços que no es netegen, a 

diferència de les parets. 

Quant a parcs i jardins: 

• Es manifesta una queixa per escocells buits al carrer Major de Sarrià, ja que hi ha risc 

d’entrebanc i caiguda. 

• Es manifesta preocupació per la manca de verd al barri. També es comenta que hi ha 

zones verdes amb mal manteniment, escocells amb mala herba i brossa i altres amb 

sobregespa que gasta molta aigua a diferència d’abans. 

• Sobre el parc de l’oreneta: es mostra disconformitat vers la intervenció que s’està 

fent actualment al parc de l’oreneta.  Es contraposa el concepte clàssic del parc a 

l’obra de  l’ajuntament, que el vol transformar o canviar en un parc urbà amb elements 

innecessaris. 

 

RESPOSTA DE REGIDORIA I TÈCNICA: 

• Es respon que la demora i divisió en 2 tongades de la nova contracta de neteja respon 

a una judicialització del procés per part d’una empresa que no va resultar guanyadora 

del concurs. 

• Es recorda que a Sant Andreu a la part antiga també tenen aquest sistema. Es diu que 

poden mirar el tema de les sancions, però que s’està intentant optar per un estil mes 

“seductor” basada en reforç positiu perquè la gent s’incorpori al sistema. 

• Es recorda que hi haurà un reforç de contenidors a partir del 12 de setembre a tot el 

districte per la nova contracta. 

• Es recorda que també hi haurà canvi en els vehicles que seran elèctrics i faran menys 

sorolls. 

• Es comenta que no hi ha una solució fàcil per al tema dels senglars. Sembla que amb 

tapaboques i ancoratges nous la problemàtica desapareix. Diuen que estudiaran la 

proposta del disseny alternatiu. 

• S’explica que les persianes compten com material privat i si el contingut no és 

explícitament ofensiu, la neteja cau a compte de la propietat. 

• Es recull la queixa pels escocells al carrer major. 
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• S’explica que s’està començant a aplicar la política de la naturalització dels escocells, 

a tota Barcelona s’implementarà la política de no tallar l’herba. S’assumeixen que hi 

haurà herba als escocells a determinades èpoques de l’any.  

• Es diu que l’obra del parc de l’oreneta es va fer mitjançant un procés participatiu i 

per aquest motiu s’ha enrederit. Cal esperar que l’obra s’acabi i veure com queda.  

 

***Totes les preguntes que no han pogut ser respostes queden anotades i s’estudiaran per 

poder donar una contestació a la sessió de retorn. 

 

Dins del marc d’aquesta fase informativa i de debat es convoca el 2 de Maig una passejada 

amb ciutadania que s’iniciarà a la plaça de Sarrià a les 18h per continuar proposant millores 

sobre el manteniment de l'espai públic. 

 

 


